
Grundejerforeningen 

SYDSKELLET ØST Piletoften 45, 2630 Taastrup Tlf.nr. 43 52 61 64  
 

 

 

 

Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

  

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 1. november 2017 kl. 19.00 hos Steen   

  

Deltagere:  Steen, Ulla, Thomas og Bjarne 

 

Dagsorden: 

1. Formel godkendelse af referat fra mødet d. 7. juni 2017 (er godkendt via mail) 

2. Nyt fra arbejdsgrupperne  

a. Kommunikation – Bjarne 

b. Introduktion til grundejerforeningen – Steen 

c. Områdets vedligeholdelse – Thomas 

d. De ydre omgivelser – Ulla 

3. Økonomistatus – Steen 

4. Næste møde - rækkefølge: Steen – Bjarne – Ulla – Thomas 

5. Eventuelt 

a. * 45 års jubilæum i 2019 – hvordan skal dette fejres? 

b. * Kan vi øge interessen for generalforsamlingen? 

 

Ad pkt. 1 Referat formelt godkendt 

 

Ad pkt. 2 a. Sommermail udsendt som aftalt på seneste bestyrelsesmøde 

 

b. Steen har besøgt et par parceller, desværre uden at træffe beboerne, så materiale lagt i    

    postkasse 

 

c. Gartnerarbejdet synes udført helt ift. det forventede, pt. heller ingen klager modtaget. 

    2. regning modtaget – Thomas beder om tilbud for 2018. 

 

d. Ulla har modtaget invitation til indvielse af Røjlegrøften Naturpark – Steen rundsender. 

    Bestyrelsen er meget tilfreds med projektet. Ulla følger dog op på reparationen af indkørslen 

    til vores område 

 

Ad pkt.3 Intet nyt 

 

Ad pkt. 4 Afholdes 17/1-18 kl. 19 hos Bjarne, møderækkefølge: Steen – Bjarne – Ulla – Thomas 

 

Ad pkt. 5 a. Der tages en dialog på den kommende generalforsamling omkring ønsker og ideer til  

    arrangement ifm. jubilæet. Måske kan Røjlegrøften bruges som omdrejningspunkt 

    for vore aktiviteter denne dag. 

 

b. Ulla undersøger om vi kan holde generalforsamlingen i kulturcentret. 

    Der var tilslutning til ideen om at indlede med fællesspisning kl. 18, for om muligt 

    at trække flere deltagere til. På mødet blev det aftalt at afholde generalforsamlingen  

    d. 21. februar 2018. (Efter mødet har det vist sig at denne dato er midt i vinterferien, 

    hvorfor alternativ dato undersøges.) 

 

 

Referent: Bjarne Mann 


